

27.02.2023

After Compliments,

27.02.2023

تحية طيبة وبعد،،

Subject/ Disclosure of the Board of Directors' Resolutions

الموضوع/ الإفصاح عن قرارات مجلس الإدارة

The Board of Directors of National Gas SAOG is pleased to inform the Capital Market Authority, Muscat Stock Exchange and the investors that during the meeting of the Board of Directors held on February 27, 2023, the following decisions were taken:

يسر مجلس إدارة شركة الغاز الوطنية ش.م.ع.ع أن يحيط علما كلا من الهيئة العامة لسوق المال وبورصة مسقط وعمامة المستثمرين الكرام بأنه تم خلال اجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 27 فبراير 2023م اتخاذ القرارات التالية:

1- Approval of the audited financial statements of the company for the year ended 31, December 2022 recommending the shareholders' approval in the Annual General Meeting.

1- اعتماد القوائم المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2022م ورفع توصية للجمعية العامة العادية السنوية للموافقة عليها.

2- Approval of the date of the Annual General Meeting of the company which will be held on 20th of March 2023.

2- الموافقة على موعد عقد اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية بتاريخ 20 مارس 2023م.

Regards,

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير،،

For/ National Gas SAOG

عن/ شركة الغاز الوطنية ش.م.ع.ع

